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Protokół Nr 1/2025 

z posiedzenia Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Oświaty i Kultury 

Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 22 stycznia 2025r. 

 

Posiedzeniu Komisji przewodniczyła Jolanta Łuczka - Nita - Przewodnicząca Komisji. 

Lista obecności radnych znajduje się w teczce z posiedzeń komisji. 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Ad. pkt. 1 

Jolanta Łuczka - Nita - Przewodnicząca Komisji – otworzyła posiedzenie Komisji i powitała 

wszystkich obecnych. Na podstawie listy obecności stwierdziła kworum. 

 Przewodnicząca komisji poinformowała, że Komisje Rady Miejskiej w Opocznie są 

transmitowane na żywo w internecie. Transmisja obrad odbywa się za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ad. pkt. 2.  

 Przedłożenie porządku posiedzenia.  

 Przewodnicząca zapytała, czy ktoś z Radnych wnosi o zmianę porządku posiedzenia 

(załącznik nr 2 do protokołu).  

Tematyka posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedłożenie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z miesiąca grudnia 2024r.  

4. Zatrudnienie w placówkach oświatowych. 

5. Zaopiniowanie materiałów na sesję.  

6. Sprawozdanie z pracy Komisji za 2024r. 

7. Zapytania i wolne wnioski. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

Komisja przyjęła proponowany porządek obrad bez zmian.  

Ad. pkt. 3 

 Przyjęcie protokołu z miesiąca grudnia 2024r.  

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że protokół Komisji Zdrowia, Opieki 

Społecznej, Oświaty i Kultury Rady Miejskiej w Opocznie Nr 7/2024 z dnia 18 grudnia 2024r. 
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był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym Statutem Gminy 

jak również został zamieszczony w informatorze programu e - sesja. 

Przewodnicząca zapytała, kto z Radnych wnosi uwagi do protokołu Nr 7/2024 z dnia 

18 grudnia 2024r.  

 Wobec braku uwag Przewodnicząca poddała pod głosowanie protokół w wersji 

przedłożonej z dnia 18 grudnia 2024r. 

 

Komisja głosami: za – 7, przeciw - 0, wstrz. - 1 przyjęła protokół  z posiedzenia              

Nr 7/2024  z dnia 18 grudnia 2024r. 

Ad. pkt. 4 

Zatrudnienie w placówkach oświatowych.  

Anna Ksyta – Z-ca Dyr. Wydz. Edukacji – przedstawiła informacje, która stanowi załącznik 

nr 3 do protokołu. 

W dyskusji głos zabrali: Przewodnicząca Komisji Jolanta Łuczka – Nita, radny Sławomir Róg, 

Dyr. Przedszkola Nr 2 Alicja Jurek, radna Ewa Róg, Dyr. Przedszkola Nr 5 Aneta Zięba, Z-ca 

Dyr. Wydz. Edu. Anna Ksyta, Dyr. Przedszkola Nr 6 Edyta Figura, Z-ca Burmistrza Jan Zięba, 

radna Alicja Szczepaniak, radna Barbara Wacławiak, Dyr. SP w Bukowcu Opoczyńskim Anna 

Stefańska, Dyr. CUW GO Waldemar Plewa, Dyr. SP Nr 3 w Opocznie Edyta Skorupska, Dyr. 

SP Nr 2 w Opocznie Jacek Stępień, radny Andrzej Pacan. 

Alicja Szczepaniak – radna – zaproponowała, aby powrócić do rozmów w sprawie utworzenia 

Liceum Ogólnokształcącego przy Szkole Podstawowej  Nr 2 w Opocznie.  

Komisja przyjęła informację do wiadomości.  

Ad. pkt. 5 

Zaopiniowanie materiałów na sesję.  

A) Policja – podsumowanie działań w zakresie bezpieczeństwa na terenie Gminy 

Opoczno za rok 2024.  

Komisja zapoznała się z materiałem przygotowanym przez Komendę Powiatową Policji  

w Opocznie, który stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

Komisja przyjęła informację do wiadomości.  

B) Straż Miejska – efekty realizacji zadań.  

Komisja zapoznała się z materiałem przygotowanym przez Straż Miejską, które stanowią 

załącznik nr 5 oraz nr 6 do protokołu.   

Komisja przyjęła informację do wiadomości.  

C) Założenia organizacyjne prac pn. bieżące utrzymanie dróg. 

Komisja zapoznała się z informacją przygotowaną przez Wydział Techniczno – 

Inwestycyjny, która stanowi załącznik nr 7 do protokołu oraz przez Przedsiębiorstwo 

Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Opocznie, która stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  



3 

 

Komisja przyjęła informację do wiadomości.  

D) Zaopiniowanie uchwał w sprawach: 

a) przekazania środków finansowych dla Policji,  

Sławomir Szulc – Inspektor w Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – przedstawił projekt 

uchwały, który stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

W dyskusji głos zabrali: radny Sławomir Róg, Inspektor w Wydz. ZiSS Sławomir Szulc, radna 

Ewa Róg, Skarbnik Gminy Beata Pawlik, Przewodnicząca Komisji Jolanta Łuczka – Nita, 

radna Barbara Wacławiak, radny Tomasz Rurarz. 

Komisja głosami: za – 2, przeciw – 0, wstrz. – 6 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

b) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Opoczyńskiemu,  

Sławomir Szulc – Inspektor w Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – przedstawił projekt 

uchwały, który stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

W dyskusji głos zabrali: radna Barbara Wacławiak, Inspektor w Wydz. ZiSS Sławomir Szulc, 

Sekretarz Miasta Janusz Klimek.  

Komisja głosami: za – 0, przeciw – 0, wstrz. – 8 przyjęła do wiadomości projekt 

uchwały.  

c) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2025 – 2043, 

Beata Pawlik – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały, który stanowi załącznik do 

protokołu z obrad XIII sesji Rady Miejskiej z dnia 28.01.2025r.  

Skarbnik Gminy poinformowała o  uchwale Nr II/278/2024 z dnia 13 grudnia 2024r.  

Regionalnej Izby Obrachunkowej, która pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025 – 2043 Gminy Opoczno oraz możliwość 

sfinansowania w 2025r. planowanego deficytu budżetu Gminy Opoczno.  

  Uchwała RIO stanowi załącznik do protokołu z obrad XIII sesji Rady Miejskiej z dnia 

28.01.2025r. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 3 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

d) uchwalenia budżetu Gminy Opoczno na rok 2025, 

Beata Pawlik – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały, który stanowi załącznik do 

protokołu z obrad XIII sesji Rady Miejskiej z dnia 28.01.2025r.  

Skarbnik Gminy poinformowała o  uchwale Nr II/279/2024 z dnia 13 grudnia 2024r.  

Regionalnej Izby Obrachunkowej, która pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu Gminy 

Opoczno na rok 2025.  
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Uchwała RIO stanowi załącznik do protokołu z obrad XIII sesji Rady Miejskiej z dnia 

28.01.2025r.  

W dyskusji głos zabrali: radna Barbara Wacławiak, Skarbnik Gminy Beata Pawlik, radny 

Sławomir Róg, Przewodnicząca Komisji Jolanta Łuczka – Nita, Sekretarz Miasta Janusz 

Klimek.  

Komisja głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 3 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

e) emisji obligacji Gminy Opoczno oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i 

wykupu,  

Beata Pawlik – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 

11 do protokołu. 

W dyskusji głos zabrali: Sekretarz Miasta Janusz Klimek, radna Barbara Wacławiak, Skarbnik 

Gminy Beata Pawlik, radny Andrzej Pacan, radna Alicja Szczepaniak.  

Komisja głosami: za – 1, przeciw – 0, wstrz. – 7 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

f) ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia nauczycieli, maksymalnej kwoty 

dofinansowania w 2025  roku opłat za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach 

i przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Opoczno, 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości.  

g) przyjęcia Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Miejskiego Obszaru 

Funkcjonalnego: Gminy Miasto Tomaszów Mazowiecki, Gminy Opoczno i Gminy 

Lubochnia do roku 2030 z perspektywą do roku 2040,  

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 

13 do protokołu.  

Plan Zrównoważonej Mobilności dla Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego: Gminy 

Miasto Tomaszów Mazowiecki, Gminy Opoczno i Gminy Lubochnia stanowi załącznik do 

protokołu z obrad XIII sesji Rady Miejskiej w Opocznie z dnia 28.01.2025r.  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 8, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

h) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad zbywania lokali mieszkalnych stanowiących 

własność Gminy Opoczno w trybie bezprzetargowym na rzecz najemców, 

Marzanna Wojciechowska – Dyr. Wydz. Gospodarki Nieruchomościami – przedstawiła projekt 

uchwały, który stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  
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W dyskusji głos zabrali: Przewodnicząca Komisji Jolanta Łuczka – Nita, radna Barbara 

Wacławiak, Dyr. Wydz. GN Marzanna Wojciechowska, radny Sławomir Róg, Z-ca Burmistrza 

Jan Zięba, radny Andrzej Pacan. 

Sławomir Róg – radny - wnioskuje, aby ponownie przeanalizować projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie zasad zbywania lokali mieszkalnych stanowiących własność 

Gminy Opoczno w trybie bezprzetargowym na rzecz najemców oraz uwzględnić wnioski 

radnych z m-ca listopada.  

Członkowie Komisji proponują, aby osoby, które złożyły wniosek w ubiegłym roku 

nabyły lokal mieszkalny na zasadach dotychczas obowiązujących. 

Komisja głosami: za – 4, przeciw – 2, wstrz. – 2 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

i) ustanowienia pomnika przyrody. 

Dominika Chybowska – Dyr. Wydz. Ochrony Środowiska – przedstawiła projekt uchwały, 

który stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja głosami: za – 8, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

Ad. pkt. 6 

Sprawozdanie z realizacji pracy komisji w roku 2024. 

Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem, które stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Komisja przyjęła sprawozdanie bez uwag. 

Ad. pkt. 7 

Zapytania i wolne wnioski. 

Sławomir Róg – radny: 

- zwrócił się z prośbą do Dyrektorów szkół, aby okazali większe zaangażowanie w udziale 

młodzieży w uroczystościach państwowych; 

- wnioskuje o umieszczenie tablicy upamiętniającej Romana Dmowskiego na elewacji 

Biblioteki Publicznej im. S. Janasa w Opocznie.  

Ad. pkt. 8 

Zamknięcie posiedzenia. 

Godzina rozpoczęcia komisji 13.00, godzina zakończenia komisji 16.35 

Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on – line na kanale YouTube gminy Opoczno.  

Nagrania dostępne są na stronie internetowej www.opoczno.esesja.pl 
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 Przewodnicząca Komisji  

                                                                                      Jolanta Łuczka – Nita  

 

 

Protokołowała: 

A. Firmowska 

Podinspektor w Biurze Rady Miejskiej 

 

 

 


